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Odpowiedź na interpelacje i zapytania 

z obrad XLIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się w dniu 12 lipca 2017 roku 

 

(…) 

Ad. 13  

Wiesław Tadeusz Grzymała – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poprosił o odpowiedź na interpelacje i zapytania. 

 

Agnieszka Muzyk – Zastępca Prezydenta Miasta  

 

 Odpowiadając na interpelację radnego Borysewicza wyjaśniła, że osoba, która 

wygrała konkurs na kierownika działu imprez w MDK-DŚT zrezygnowała z podjęcia 

zatrudnienia, otrzymała propozycję pracy w Warszawie, skąd pochodziła i ją przyjęła. 

W związku z tym pojawiła się konieczność rozpisana kolejnego konkursu.  

 Odpowiadając radnemu Prosińskiemu na interpelacje dotycząca budżetu 

obywatelskiego wyjaśniła, że kwota 100 tys. zł, która pojawiła się w ulotkach, dotyczy 

młodzieżowego budżetu obywatelskiego. Dodała, ze kwota ta znalazła się w nowym 

regulaminie budżetu obywatelskiego, który Rada zaakceptowała, podejmując uchwałę 

w tej sprawie 26 kwietnia 2017 r. Zwróciła uwagę, że podczas kampanii informacyjnej 

nie posługują się żadną inną kwotą, czekają na uchwałę budżetową i na decyzje Rady, 

ile zechce przeznaczyć na budżet obywatelski. Potwierdziła, że Prezydent w 

wypowiedziach medialnych zapowiedział, że będzie wnioskował do Rady o 

zwiększenie dotychczasowej puli na budżet obywatelski, a do tego ma prawo.  
 

 Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta 
 

 Odnosząc się do interpelacji radnego Mieczkowskiego i Cieślika, w których 

radni wnioskowali, czy to o kosze na śmieci, czy psie odchody, to temat ten będzie 

załatwiony, kosze umieszczane są sukcesywnie. Zauważył, że temat konkretnie 

dotyczył rogu Browarnej i Podleśnej, gdzie był wykonywany skate park, zamontują to 

w tej chwili, ale i tak one by się znalazły na zakończenie inwestycji. Na marginesie 

dodał, że  realizacja ul. Piaski znajduje się na etapie finalnym i chcieliby aby te dwie 

ulice Podleśną i Piaski oraz cały plac zabaw oddać do użytku w uroczysty sposób, ale 

chcieliby, aby było to połączone z jakimś piknikiem osiedlowym i byłoby bardzo fajną 

inicjatywą, gdyby zostało to podjęte również przez mieszkańców. Za  pośrednictwem 

mediów już zaprasza do zaangażowania i inwencji w tym wymiarze. Zauważył, że ta 

dzielnica wiele zyska dzięki tym inwestycjom, warto więc aby tym się ucieszyć.  

 Odpowiadając radnej Jóskowiak na interpelację dotyczącą zaśmiecenia 

Łomżyczki poinformował, że sprawę skieruje do MPGKiM, aby zadbali o to. Dodał, że 

maja już wstępnie przygotowana koncepcje zagospodarowania zwaną na roboczo 

„mini bulwary Łomżyczki”, chcą tam przygotować koncepcję, która zakładałaby 

zrobienie deptaka z oświetleniem i ławeczkami wzdłuż Łomżyczki i później centrum 
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sportowo – rekreacyjnym przy ul. Browarnej. Zauważył, że na tym osiedlu brakuje 

miejsca do rekreacji, wypoczynku i spacerów. Jest to pomysł, który ma nadzieję, że 

będzie realizowany etapami ze wsparcia budżetu obywatelskiego. 

 Odpowiadając na interpelacje radnego Oszkinisa dotycząca słupa na ul. 

Polowej  wyjaśnił, że  wszystkie słupy, które są aż do ul. Wojska Polskiego w chodniku, 

znikną, dlatego też chodnik ten nie jest  do końca naprawiany, ponieważ PGE  ma 

swoją logikę inwestycyjną, muszą to uszanować i poczekać, aż wyrobią się z 

dokumentacją. Zapewnił jednak, że słupy te znikną  i powstanie piękny równy chodnik.  

 Odnosząc się do drobnych spraw typu lustro przy wjeździe z ul. Rządowej, będą 

one na miejscu załatwione.  

Odpowiadając radnemu Zarembie w kwestii wież lęgowych dla jerzyka to jest to 

zadanie, które znajdowało się w budżecie obywatelskim realizowanych w chwili 

obecnej. Faktycznie oddano na nie ponad 900 głosów. Ostatnio odbyło się spotkanie 

zespołu realizującego ten budżet obywatelski w celu rozdysponowania rezerwy 

budżetowej i skierowania do realizacji kolejnych zadań i faktycznie mieli dylemat, czy 

z rezerwy tych środków, skierować ją na zadanie budek lęgowych dla jerzyka, czy na 

kolejne zadanie. W tym wypadku kierowano się zasada ilości głosów na dane zadanie, 

niestety dla pomysłodawcy budki dla jerzyków, to było to ostatnie zadanie w tej  strefie, 

przyjęte po selekcji, ale nie wystarczy środków na realizację tego zadania. Dobrą 

informacja jest to, że w Projekcie Parku Jana Pawła II, który  czeka na ostateczną 

decyzję w sprawie dofinansowania, są przewidziane karmniki dla ptaków, budki dla 

ptaków, domki dla owadów i w ramach takich działań mogą być budki dla jerzyków. 

Powstaje jednak kwestia, otóż w przypadku Spółdzielni, która robiąc 

termomodernizacje takie budki stawia,  budki nie są zasiedlane, brak jest zwabienia, 

aby te jerzyki chciały się w nich osiedlić. Jest to jednak praca wymagająca wiedzy 

fachowej, a więc zatrudnienia osoby, która się na tym zna. Dodał, że miał możliwość 

uczestniczyć w konferencjach poświęconych smart, czy budżetom obywatelskim i  

bardzo często zgłaszanym problemem są pomysły  budek dla jerzyków, jako pomysłów 

inwestycyjnych w budżetach obywatelskich, które są później synonimem źle  

wydatkowanych pieniędzy, ponieważ są postawione, ale nie są zasiedlone. Apeluje 

więc, aby zrobić jedno, ale również zadbać o drugie. Uspokaja więc pomysłodawcę 

działania, że takie możliwości będą, ale uważa, że być może już teraz warto 

skontaktować się ze spółdzielniami, które już takie budki wykonują, a być może 

problem rozwiąże się sam, gdy wykona się określoną pracę.  

 

Na tym realizację  punktu zakończono. 

(…) 

 


